
Rondvraag - Commissie M&M 7 september 2022

De PvdA heeft de volgende vragen ingediend:

Treinverbinding sprinter Baarn-Utrecht

In de door NS geplande nieuwe dienstregeling, die vanaf 11 december 2022 gaat gelden, wordt de 
frequentie van de rechtstreekse sprinter tussen Baarn en Utrecht CS 's-avonds en in het weekeinde 
teruggebracht naar één  keer per uur ipv twee keer per uur. De eerste en de laatste trein blijven 
overigens rijden.

Als reden wordt door NS opgegeven het oplopende tekort aan gekwalificeerde conducteurs. NS 
verwacht dat dit tekort in 2023 verder zal oplopen. Ze geeft aan de dienstregeling weer op te schalen
zodra de personeelsaantallen dit toelaten.

Onze Provincie stimuleert het gebruik van Openbaar Vervoer en daarin is voor wat betreft het 
treinverkeer, het gebruik van Sprinter verbindingen specifiek van groot belang.

Vraag aan de gedeputeerde is derhalve:

Wil hij zijn invloed aanwenden om NS te bewegen de frequentie van sprinterverbindingen in onze 
Provincie tenminste op het huidige niveau te handhaven?

Gert Mulder

Statenlid voor de PvdA


